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Z A P I S N I K 
 
 
sa 1. vanredne sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan, održane dana 01. srpnja 2024. godine u prostorijama 
Doma kulture u Kršanu. 
 
Nazočni:  
- vijećnici: Silvano Uravić - Predsjednik vijeća, Boris Rogić - Potpredsjednik vijeća, te članovi: Jelena Bartolić 

Škropeta, Esad Huskić, Ana Boneta, Valdi Runko, Boris Babić, Darko Androić, Ivan Vozila, Šemso Mujić i Mauricio 
Bajerić, 

- nedostaju: Lucian Mrzlić i Dino Salamun, 
- Općinski načelnik: Roman Carić,  
- djelatnici općinskih službi: Rita Licul Ilijević – Voditeljica Odsjeka za proračun i financije, Vilma Stankić -  

Voditeljica Odsjeka za urbanzam, graditeljstvo i komunalne poslove, Tamara Stojšić Cvečić - Viša stručna 
suradnica u Odsjeku za urbanizam, graditeljstvo i komunalne poslove i Sandra Jurasić – Viša referentica za 
uredsko poslovanje u svojstvu voditelja zapisnika,  

- od strane tiska: Silvana Fable (Radio Labin), Branko Biočić (Glas Istre) i Katarina Perković Šoštarić (5 portal), Robi 
Selan (Labinština.info.) 

 
Napomena: Ova se sjednica tonski snima, te će tonski zapis biti pohranjen u arhivi Općine Kršan uz ovaj zapisnik. 
 
 

Započeto u 18:00 sati.  
 
 

Predsjednik vijeća Silvano Uravić otvara 1. vanrednu sjednicu Općinskog vijeća Općine Kršan, pozdravlja sve 
prisutne, te poziva stručne službe na prozivanje članova Općinskog vijeća kako bi se moglo utvrditi današnji kvorum. 
Nakon što je prozivkom utvrđeno da je prisutno 11 od 13 vijećnika, a da je nedostaju Lucian Mrzlić i opravdano Dino 
Salamun, Predsjednik vijeća konstatira da je utvrđen kvorum, te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Prelazi se na usvajanje Dnevnog reda sjednice Općinskog vijeća Općine Kršan koji se sastoji o dvije točke. 
Sukladno članku 46. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Kršan u propisanom roku nije pristigao niti jedan pisani 
prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, pa Predsjednik vijeća zaključuje valjanost dnevnog reda, te se prelazi 
na obradu istog. 
 
Ad.1.) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi IX. Izmjena i dopuna Prostornog uređenja Općine 
Kršan 
 
Predsjednik vijeća daje riječ obrazloženja Vilmi Stankić. 
V. Stankić pojašnjava kako se u postupku transformacije Planova ustanovilo se da su u Općini Kršan IX. Izmjene i 
dopune Prostornog plana uređenja, nazvane, „krivo“, a s obzirom da su sve izmjene i dopune išle po rednim 
brojevima, a Općinsko vijeće nikad nije donijelo Odluku o VIII. izmjenama koje se odnose na stvaranje pretpostavki 
za e-elektrane, na području HEP-a. Kako je Istarska županija prešla u izradu Prostornog plana Županije baš radi e-
elektrana,  vjetroelektrana,  i svih ostalih, Općina Kršan je zastala sa tim postupkom dok se vidi što će Županija 
učiniti, a Plan Općine Kršan mora biti u skladu sa Županijskim. Sada su primijetili da nam se IX. Izmjene zovu IX.-e a 
da VIII.-e Vijeće nije donijelo, pa se to mora uskladiti. Tako da se u Odluci koju je Općinsko vijeće donijelo o izradi 
IX. Izmjena i dopuna Prostornog plan uređenja Općine Kršan, mijenja samo redni broj. Neće biti više IX.-e Izmjene i 
dopune nego VIII.-e Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Kršan jer moraju ići po redu.  
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S. Uravić otvara raspravu no prijavljenih nije bilo pa S. Uravić stavlja Prijedlog Odluke na glasovanje, slijedom kojeg 
se s 11 glasova ZA donosi 
 

ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O IZRADI 
IX. IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG UREĐENJA OPĆINE KRŠAN 

 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Ad. 2.) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
naselja Potpićan 
 
S. Uravić također daje riječ obrazloženja V. Stankić. 
V. Stankić iznosi kako je ovo nastavak na usvojeno. U Odluci o izradi II. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana 
uređenja naselja Potpićan, koji je u izradi, a izmjena je vezano uz zdravstvenu djelatnost, se spominju IX.-e Izmjene 
Prostornog plana uređenja Općine Kršan, budući se Odluka vezuje na njih, pa je zbog toga gdje god se spominju 
IX.-e Izmjene i dopune Prostornog plana, mora se ispraviti na VIII.-e Izmjene Prostornog plana. To je isto formalnost 
kao i prethodna odluka, ali ju moramo provesti. 
 
S. Uravić otvara raspravu. 
V. Runko pita što je sa Izmjenama i dopunama Županijskog plana vezanim uz obnovljive izvore energije. 
V. Stankić odgovara da se ne zna. Navodi da je Općina Kršan poslala svoju želju, no nacrt prijedloga nam nije još 
upućen niti smo o tome obaviješteni. Navodno je još u izradi, i to je zadnja informacija koju imamo od Zavoda. 
J. Škropeta Bartolić pita da li bi se ovakvo formalno glasovanje moglo obaviti nekim virtualnim putem, da se ne 
dolazi radi samo par minuta, na što joj V. Stankić odgovara da se može ako se promijeni Poslovnik, a R. Carić se 
nadovezuje pojašnjenjem da je mišljenje Ministarstva uprave da, osim u izvanrednim prilikama, glasovanje o 
ovakvim pitanjima mora biti javno, odnosno „uživo“, te se ne može se provesti ni telefonom, a niti pismeno. 
 
Prijavljenih više nije bilo pa S. Uravić stavlja Prijedlog Odluke na glasovanje, slijedom kojeg se s 11 glasova ZA 
donosi 

 
ODLUKA O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O IZRADI  

II. IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA NASELJA POTPIĆAN 
 
u tekstu kako je predložena, a ista čini sastavni dio akata s ove sjednice. 
 
 
Predsjednik vijeća konstatira da su iscrpljene sve točke dnevnog reda, nakon čega obavještava vijećnike kako ima 
namjeru za slijedeći ponedjeljak sazvati još jednu vanrednu sjednicu Općinskog vijeća, jer kao „friški“ predsjednik 
Općinskog vijeća, dnevno dobiva e-mail-om masu poziva od ljudi zainteresiranih za dječji vrtić, te od Javne 
vatrogasne postrojbe, a budući su e-mail-ovi preusmjereni na predsjednika Općinskog vijeća kao osobu za kontakt. 
Planira sjednicu Općinskog vijeća s dvije točke dnevnog reda i to: problematika dječjeg vrtića i poslovna zona, s tim 
da će zamolit i Upravno vijeće DV u Kršanu da se očituje sa svojim mišljenjem u vezi aktualne situacije. Smatra da 
kad već dobiva sve te mail-ove da je korektno da i Općinsko vijeće o tome raspravlja, a načelnik je slobodan u 
slučaju potrebe da dopuni dnevni red. Svjestan je da su određeni djelatnici na bolovanju, ali smatra važnim da svi 
skupa razgovaraju o situaciji koja je veoma izazovna, što vjerojatno zna i sam načelnik. 
R. Carić iznosi da bi prva redovna sjednica trebala biti 15. srpnja ove godine. 
 
S. Uravić zahvaljuje svima na dolasku i zaključuje sjednicu u 18:39 sati. 
 
 

      Voditelj zapisnika       Predsjednik Općinskog vijeća  
 

                Sandra Jurasić, v.r.                                       Silvano Uravić, v.r.  


